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Vastaus valtuustoaloitteeseen / Pyöräparkki

Kaupunginvaltuusto 21.09.2020 § 65

 Maritta Salo, Eino Huotari, Satu Ahjoniemi, Teemu Tuiskula, Eino Hellsten,
Timo Lehto, Erkki Ollakka, Tapani Ylihärsilä, Jarkko Ilonen, Katja Etolin ja
Hannamari Auvinen tekivät valtuustoaloitteen.

 Moni karkkilalainen lähtee päivittäin linja-autolla töihin mm.
pääkaupunkiseudulle. Osa heistä pyöräilee kaupungin keskustaan ja jättää
pyöränsä linja-autoaseman kulmille päivän ajaksi. Nämä kaupunkilaiset
ovat pitkään toivoneet kyseiseen kortteliin kunnollista pyöräparkkia, jossa
olisi katos.

 Niinpä Karkkilan Vasemmistoliiton valtuustoryhmä esittää nykyaikaisen,
katollisen ja sopivan kokoisen pyöräparkin hankkimista linja-autoaseman
kortteliin. Samalla esitämme, että tarvittava määräraha varataan vuoden
2021 talousarvioon.

 Pyöräparkin hankinta on hyvä, kaupunkilaisia palveleva teko, joka omalta
osaltaan edistää kuvaamme pyöräilykaupunkina.

Päätös: Kaupunginvaltuusto päättää

 antaa valtuustoaloitteen kaupunginhallituksen valmisteltavaksi.

Täytäntöönpano: kaupunginhallitus

Kaupunginhallitus 28.09.2020 § 251

 Esittelijä: kaupunginjohtaja Tuija Telén

 Valmistelija: hallintopäällikkö Maarit Sihvonen

Kaupunginjohtajan ehdotus:

 Kaupunginhallitus päättää

 antaa valtuustoaloitteen teknisen lautakunnan valmisteltavaksi.

Päätös: Kaupunginhallitus päätti ehdotuksen mukaan yksimielisesti.

Täytäntöönpano: tekninen lautakunta
Tekninen lautakunta 28.01.2021 § 11



 Esittelijä: kaupunkikehitysjohtaja Kari Setälä

 Valmistelija/ lisätietojen antaja yhdyskuntatekniikan päällikkö Esko
Vuolukka puh. 044 767 4829 tai sähköposti "etunimi.sukunimi@karkkila.fi"

 Valtuustoaloiteteesa esitetään katoksellista pyöräparkkia Karkkilaan
keskustan alueelle linja-autoaseman kortteliin.

 Vastauksena valtuustoaloitteeseen kaupunkikehitystoimiala toteaa, että se
on jo käynnistänyt vuoden 2020 puolella pyöräparkkeja koskevan
hankkeen valmistelun. Siinä on esitetty useiden pyöräparkkien ja
runkokiinnitelttävien pyörätelineiden hankintaa. Hankkeen yhteydessä on
haettu myös valtion hankerahaa "Kävelyn ja pyöräilyn edistämisen
investointiohjelma 2020" pyöräilyn edistämiseen Karkkilassa.

 Aloitteen ja toimialan hankkeen yhteensopivuutta tarkastellessa ja
käytännön järjestelyjä pohdittaessa on huomioitavaa, että toimialalla
vuonna 2020 käynnistyneen hankkeen selvitysten yhteydessä ei ole
löydetty sopivaa paikkaa pyöräparkille linja-autoaseman korttelista. Tämä
ei kuitenkaan olisi toimialan mielestä ristiriidassa sen kanssa, että toimiala
esittää pyöräparkin sijoittamista torille ja muutamaan muuhun paikkaan.
Valtion tukihakemuksen yhteydessä esillä olleet kohteet on esitetty
liitekartalla, josta ilmenee pyöräparkikkien ja telineiden sijoitukset
tarkemmin. Koko hankkeen budjetti olisi kokonaisuudessaan 80.000 €,
josta puolet olisi valtion rahoittamaa.

 Taloudelliset vaikutukset
 - 40 000 € investointimäärärahaa kaupungilta, joka ratkaistaan

investointiohjelman hyväksynnän yhteydessä. Lisäksi hankkeeseen liittyyy
valtion tukihakemus 40 000 €, jolloin hankeen kokonaisarvo olisi 80 000 €.

Kaupunkikehitysjohtajan ehdotus:

 Tekninen lautakunta esittää kaupunginhallitukselle ja edelleen
kaupunginvaltuustolle, että se hyväksyy vastauksena valtuustoaloitteeseen
seuraavaa:

 1) Pyöräkatosten hankintaa viedään eteenpäin kaupunkikehitystoimialalla
käynnistyneen hankkeen ja siihen liittyvän valtion tukirahoituksen kautta
sillä edellytyksellä, että kaupungin oma rahoitusosuus (investointimäärära
40 000 € kuluvalle vuodelle) ja valtion tukirahoitus (40 000 €) saadaan
ratkaistua mukaan hankkeen yhteyteen.

 2) ja toteaa aloitteen loppuunkäsitellyksi.

Käsittely: Keskustelun kuluessa kaupunkikehitysjohtaja muutti päätösehdotustaan
seuraavasti:

 1) Pyöräparkkihankkeita toteutetaan suunnitelmallisesti



investointimäärärahojen puitteissa. Ykkösprioriteettina on pyöräparkin
toteuttaminen keskustan alueelle.

 2) ja toteaa aloitteen loppuunkäsitellyksi.

 Keskustelun päätyttyä puheenjohtaja tiedusteli, voidaanko ehdotus
yksimielisesti hyväksyä. Koska ehdotusta ei vastustettu, puheenjohtaja
totesi teknisen lautakunnan hyväksyneen sen.

Päätös: Tekninen lautakunta esittää kaupunginhallitukselle ja edelleen
kaupunginvaltuustolle, että se hyväksyy vastauksena valtuustoaloitteeseen
seuraavaa:

 1) Pyöräparkkihankkeita toteutetaan suunnitelmallisesti
investointimäärärahojen puitteissa. Ykkösprioriteettina on pyöräparkin
toteuttaminen keskustan alueelle.

 2) ja toteaa aloitteen loppuunkäsitellyksi.

Täytäntöönpano: kaupunginhallitus


